



Protokoll styrelsemöte S16 2010-05-18

Närvaro:	Sofia Mattsson	Ordförande
	Tobias Månsson	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare, fr.o.m. §4 Föredragningslista
	Joakim Andersson	Källarmästare
	Anders Eriksson	Cafémästare
	Mazdak Farzone	Sexmästare, fr.o.m. §4 Föredragningslista
	Tobias Johannesson	Industrimästare, fr.o.m. §4 Föredragningslista
	Christian Lindgren	SRD-ordförande
	Jessika Nilsson	Programmästare, fr.o.m. §7 Utskottsrapporter
	Philip Ridderheim	Överphös
	Carl Christian Arlock	Blivande Källarmästare
	Mårten "Prinzen" Bengtsson	Karnevalsansvarig
	Albin Rosberg	Blivande SRD-ordförande

- §1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat, klockan 12.09.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Carl Christian Arlock, Mårten Bengtsson, Albin Rosberg adjungerades för att de är underbara människor.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tilläggen §8.5 Binärspexarna samarbete, §8.6 Rapportering sittningar och §9.5 Festlistan.
- §5 Föregående mötesprotokoll Protokollet S13 lades till handlingarna.
- §6 Beslutsuppföljning Inget att ta upp under beslutsuppföljning.
- | # | Ansvarig: | Beslut/Uppgift: | Beslutades: | Rapporteras: |
|----|-----------|-----------------|-------------|--------------|
| 18 | Sofia | Policydokument | S10 2009 | S18 2010 |
- §7 Utskottsrapporter Christian rapporterade att det är studierådsmöte imorgon på lunchen imorgon och anmäler man sig innan klockan 13 idag så får bjuds man på mat.
- Tobbe J rapporterade att han anordnat en tackfest efter Teknikfokus som inte gick så bra.
- Mazdak rapporterade att han har beställt öl och planerat inför sommarfesten.
- Philip rapporterade att han har räddat Teknikfokustackfesten genom att åka till Tyskland. Staben har haft möte inför sommaren och det har varit HBT-utbildning med faddrarna. Staben har även ringt sponsorer.
- Tobias M rapporterade att han samlat in information från andra



sektionstidningar till README-redaktören inför uppstarten av README. Han har även själv gjort en affisch till SRD.

Jessika rapporterade att det var Magicdraft i söndags med 8 deltagare.

§8 Ekonomisk status Fredrik hade inte så mycket att orda om mer än att det fortfarande är lite fakturering efter Teknikfokus kvar.

§8.5 Binärspexarna
samarbete Mårten lade fram att Binärspexarna gärna vill inleda ett samarbete med Datatekniksektionen där man erbjuder sina tjänster till sektionen i utbyte mot att man får hyra lokaler gratis, precis som intern verksamhet på sektionen. Man kommer inte använda Datatekniksektionen som namn utan kommer bara benämna att man är datateknologer med allt vad det kan innebära hos tredje part.

Styrelsen var positiv till Mårtens förslag och **beslöt** att inleda ett samarbete med Binärspexarna där dessa får hyra lokaler gratis i utbyte mot att de uppträder gratis på sittningar och hjälper till vid sångarstriden.

§8.6 Rapportering
sittningar Det skedde en miss i rapporteringen till Per-Henrik Rasmussen när vi skulle anordna Teknikfokustackfesten. Securitas och Mats Cedervall kom på besök under festen och stängde ner den. Sofia och Tobias J ska på möte med Mats Cedervall senare under dagen.

Evenemangsansvarig måste senast en vecka före evenemanget rapportera till Per-Henrik om evenemanget är utanför skoltid, d.v.s. 8-17. Styrelsen diskuterade olika lösningar på problemet. Sofia lade fram att det är upp till varje utskottsordförande att rapportera till Per-Henrik minst en vecka innan samt att man underrättar Sofia om evenemanget i samband med rapporteringen till Per-Henrik. Efterföljs inte detta kommer Sofia själv stänga ner evenemanget eftersom hon är ytterst ansvarig för all vår verksamhet och inte vill att fredagens händelse upprepar sig.

§9 Inför sommaren och
shiphte Sofia påpekade att det är högtid att planera in sommarshiphte. Fredrik påpekade att posten måste tas hand om i sommaren. Sofia svarade att hon kommer ta posten och att hon har nyckel in till postfacket. Vidare påpekade Fredrik att han och någon annan måste till banken.

Tobias J lyfte frågan om vad vi ska göra på shiphtet och var vi ska göra det. Behöver vi boka något kan det vara bra att kolla upp det redan nu.

Sofia lade fram ett förslag att vi kan ha ett möte den 7:e juni inför sommaren.



- Mårten ville ha in de personer som ska bli medaljerade från alla utskottsordförande som går av.
- Fredrik lyfte frågan när vi ska ha nästa styrelsemöte. Ett förslag var att vi jämkar ihop detta möte med mötet vi behöver ha inför sommaren. Mötet bör ligga i vecka 23.
- §9.5 Festlistan Vi sade för länge sedan att vi ska lägga till alla 07:or, 08:or och 09:or på mailinglistan festlistan. Vi bör skicka ut ett mail som säger att man är tillagd på listan, ett välkomstmail. Tobias M får ansvaret att skicka ut detta välkomstmail.
- §10 Meddelande Christian meddelade att vi endast får använda studentmailen till studierelaterade saker.
- Fredrik meddelade att det är Fullmäktigemöte ikväll.
- Sofia meddelade att de utskottsordförande som ska sitta kvar i höst ska senast den 30:e juli lämna in en halvårsrapport för VT2010 och de som går av ska senast den 30:e juli lämna in en verksamhetsrapport för VT2010.
- Sofia meddelade att det varit ordförandekollegiemöte där det meddelades att Sångarstriden kommer att bli av till hösten. Dock finns det ingen Sångarstridsgeneral vald ännu.
- Carl Christian meddelade att det är Lundakarneval på fredag.
- Mårten meddelade sektionens vagn är klar och det kommer vara pepkväll på onsdag inför karnevalen.
- Christian meddelade att man kan komma till husvagnssemstervagnen och sitta och spela brädspel med Lair under karnevalen.
- Fredrik meddelade att sektionen måste göra en halvårsrapport vilket innebär att alla måste inventera sina lagerförråd.
- §11 Övrigt Inget att ta upp.
- §12 OFMA Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet avslutat klockan 13.01.
- Vid protokollet Justeras
- Tobias Månsson
Sekreterare
- Sofia Mattsson
Ordförande